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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért magánosítja a Kormány az állami iskolákat? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban több egyetemi magánalapítvány, illetve egyház jelentette be igényét állami
köznevelési  intézmények átvételére.  A Belügyminisztérium közlése szerint  2024. február végéig
mintegy 60 fenntartóváltási kérelem érkezett a tankerületi központokhoz.

Ezzel kapcsolatban kérem Miniszter Urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

A  nemzeti  köznevelésről  szóló  törvény  értelmében  a  köznevelés  közszolgálat,  amelynek  az
általános kereteit  és garanciáit  az állam biztosítja. Ha ez a valóságban is érvényes, akkor miért
mond le sorozatban iskoláiról a magyar állam?

Miért magánosítja a Kormány az állami iskolákat?

Miért támogatja a Kormány az állami iskolák fenntartóváltását?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2024. március 20.
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